
  

  

 

Afdeling 37 

Egeskoven 

 

 

REFERAT 

af ordinært afdelingsbestyrelsesmøde mandag den 20. marts 2017 

(Til afdelingsbestyrelsens medlemmer, suppleanter og driftskontoret) 

 

Tilstede: Eva (formand), Jette, Jytte 

Fraværende: Lene og driften 

 

 

D A G S O R D E N: 

 
1. Godkendelse af dagsorden. 

 
2. Godkendelse af referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 13/2 2017. 
 
3. Driftsgennemgang, status for igangsatte arbejder, kommende arbejder og eventuelt nyt fra  
 driftskontoret. 
 
4. Budget / Regnskab. 
 
5. Meddelelser: 

 
a. fra formanden 
b. fra udvalg / medlemmer af udvalg 
c. fra Glostrup Boligselskab 
d. fra andre 

 
6. Punkter til behandling på dette møde: 
 
7. Punkter til næste/kommende møde(r). 
 
8. Beboerinformation (Hvissinge Nyt) 
 
9. Eventuelt. 

 
 
 
 
 

Ad  punkt 1: 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 



 2 

Ad  punkt. 2: 
 
Referat var ikke udarbejdet. 
Formanden lovede, at det ville blive udsendt. 
 
 

Ad   punkt. 3: 
 
Det blev besluttet at udsætte punktet til næste møde, idet driften ikke var til stede. 
 
Det drøftedes dog, for så vidt angår opretning af fliser, eventuelt at vente til efter E/F har 
fået lagt nyt tag, grundet eventuelle tunge køretøjer. 
 
Der er tilsyneladende truffet afgørelse om en undersøgelse af afdelingens ståldragere 
under/ved trapperne. 
Hvem har besluttet det ? 
Pris ? 
Hvem skal betale ? 
 
Vi har stærkt brug for en afklaring af, hvor skellet går mellem afd. 37 og E/F. 
 
For så vidt angår udskiftning af jernplader under trapper - Hvor mange er udskiftet? Er der 
afsat penge ? 
 
Efter markvandringen den 14/3: 
Træ skal beskæres v/nr. 156 
Gårdmændene ønsker SF-sten v/hjørner i forb. m. kørsel - Tilbud indhentes - Laves evt. 
lidt ad gangen. 
Lukkede skraldespande i området pga skader m.v. – Tilbud indhentes. 
Storskrald må sættes ud mandage og onsdage – afhentes tirsdage og torsdage / Bør 
præciseres overfor beboerne (også i E/F) 
Sandkasse – Nyt net. 
Jernplade u/trappe meget dårlige v/nr. 38. 
Skrivelse sendes ud vedrørende cykler på området. 
Have nr. 12  !!!! 
Beskæring af to æbletræer v/nr. 16 (og 20 i E/F) 
Hjørnehaven (nr. 16) – låge, sten udenfor, opstammede hækplaner ??? 
Forslag vedr. skråningen bag nr. 2-16 - Stød graves op og græsser plantes. 
 
 

Ad  punkt. 4: 
 
Intet nyt ?? 
 
 

Ad  punkt. 5: 
 
a. fra formanden: 
 
Formanden orienterede om diverse fraflytninger/bytninger i afdelingen. 
 
Beboer Nyt afdeling 9 blev fremlagt. 
 
Erindrede om kursus i langtidsplaner den 23/3 kl. 17.00. 
 
Erindrede om regnskabsmøde den 3/5 kl. 19.30 i GB (Formanden, Jette og evt. Lene er 
tilmeldt). 
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Erindrede om generalforsamling i G/F den 14/6 i GB (Jette deltager). 
 
 
b. fra udvalg / medlemmer af udvalg: 
 
Jette orienterede fra SU-mødet den 28/2. 
 
 
c. fra Glostrup Boligselskab: 
 
Intet nyt. 
 
 
d. fra andre: 
 
Intet nyt. 
 
 

Ad  punkt. 6: 
 
a.  Evaluering - fælles fastlavn 26/2 (afd. 32, 33,37 og 20) - Jette deltog på vegne afd. 37: 
     Tre husstande tilmeldt - Ca. 200 mennesker deltog - Virkelig godt arrangement. 
 
 

Ad  punkt. 7: 
 
-  25 års jubilæum i afd. 37 den 15. april 2018. 
    Vi skal så småt begynde at overveje, hvad der skal ske. 
 
 

Ad  punkt. 8: 
 
Præcisere omkring storskrald. 
Stort problem med cigaretskodder i området. 
 
 

Ad  punkt. 9: 
 
Intet. 
 
 
 
 
 
 
ENW - 9/4 2017 
 


